
 

 

PROTOKÓŁ NR 8/2010 

z posiedzenia Komisji Finansów, Rozwoju i Promocji 

w dniu 23.09.2010 r.  

 
 

 

Obecni : 

Według załączonej listy obecności ( załącznik nr 1 protokołu ). 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Informacja o bieżącej sytuacji finansowej gminy. 

2. Ocena realizacji budżetu za I półrocze 2010 roku. 

3. Ocena działalności promocyjnej miasta.  

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr 7/2010 z posiedzenia komisji w dniu 22.07.2010 r.  

 

                       

 Przewodniczący komisji Jan Wieczorek przywitał zaproszonych Gości : Sekretarza 

Miasta, Podinspektora ds. Promocji Miasta, a następnie Burmistrza Miasta, Zastępcę 

Burmistrza Miasta, Skarbnika Miasta oraz członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo i obecni są wszyscy 

członkowie komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 1 

Skarbnik Miasta Danuta Żerdka omówiła realizację budżetu gminy Bieruń na dzień 

31.08.2010 r. według zestawienia tabelarycznego stanowiącego zał. nr 2 do protokołu. 

Poinformowała, że dochody budżetowe zostały wykonane w 68,68% czyli powyżej 

wskaźnika upływu czasu, który wynosił 66,67, wydatki ogółem w 52,90 %, w tym 

wydatki bieżące w 55,95 %, a wydatki majątkowe w 45,34 %.  

Zasygnalizowała, że pożyczki i kredyty spłacane są zgodnie z harmonogramem spłat. 
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Następnie poinformowała o wysokości środków na lokatach i rachunku bankowym 

gminy na dzień 23.09.2010 r. według dodatkowego zestawienia. Podała wysokość 

środków, jakie gmina poniesie do końca m-ca września br. z tytułu zapłacenia faktur, 

spłaty kredytów i pożyczek, przekazania środków finansowych jednostkom 

budżetowym gminy zgodnie z zapotrzebowaniem.  

Ponadto udzieliła odpowiedzi na pytania radnych : Przemysława Majora, Jerzego Judy 

oraz Przewodniczącego komisji Jana Wieczorka. 

 

Burmistrz przedstawił informację dotyczącą przekazania mieszkańcom Bierunia 

poszkodowanym w powodzi środków finansowych z MOPS na usuwanie skutków 

powodzi.  

 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji  po dyskusji przyjęła większością głosów 

przy 9 głosach za, 1 wstrzymującym, następujący wniosek : 

 

Wniosek 1 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji przyjęła do wiadomości aktualną sytuację 

finansową gminy Bieruń na dzień 31.08.2010 r. 

 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący komisji Jan Wieczorek otworzył dyskusję na temat realizacji budżetu 

gminy Bieruń za I półrocze 2010 roku. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła pozytywną opinię RIO w sprawie informacji  

o przebiegu realizacji budżetu za I półrocze br. sygnalizując, że jest ona dostępna na 

stronie internetowej Urzędu w BIP. 

Burmistrz poinformował, że sytuacja finansowa w kraju nie jest najlepsza i ma to 

odbicie w budżetach gmin, w tym również w budżecie Bierunia. 

 

W czasie dyskusji na powyższy temat głos m.in. zabrali : 
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Przewodniczący komisji Jan Wieczorek zasygnalizował o niekorzystnej realizacji 

dochodów z tytułu opłaty eksploatacyjnej w wysokości 37 % planu rocznego ( str. 9 ), 

braku wykonania dochodów z tytułu nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości ( str. 10 ).  

Ponadto zwrócił uwagę na  dochody : z najmu mieszkań ( są zaległości w wysokości 

1.260.000,- zł ), odpłatności za przedszkola oraz stołówki szkolne ( str. 15 ).  

 

Radny Przemysław Major zgłosił pytania do realizacji wydatków budżetowych :  

- w dziale 600 rozdział 60016 § 4270 – zakup usług remontowych, 

- w dziale 750 rozdział 75023 § 4610 – koszty postępowania sądowego, 

- w dziale 754 rozdział 75478 – usuwanie skutków klęsk żywiołowych.  

 

Skarbnik Miasta udzieliła szczegółowych odpowiedzi i wyjaśnień na zgłoszone 

powyżej  pytania i uwagi. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji po dyskusji przyjęła większością głosów 

przy 10 głosach za, 1 wstrzymującym, następujący wniosek :  

Wniosek 2 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji przyjęła do wiadomości sprawozdanie 

Burmistrza Miasta o przebiegu wykonania budżetu gminy Bieruń za I półrocze 2010 r.  

 

 

Ad. 3 

Przewodniczący komisji Jan Wieczorek poinformował, że radni otrzymali Strategię 

Promocji Miasta Bierunia, która została przyjęta przez Radę Miejską w Bieruniu  

na Sesji w dniu 27.03.2008 r. ( stanowi zał. nr 2 do protokołu ). 

Zwrócił się do Podinspektora ds. Promocji Miasta o przedstawienie informacji  

w sprawie realizacji zadań strategii.  

 

Podinspektor ds. Promocji Miasta Adam Kondla poinformował, że strategia obejmuje 

wiele różnorodnych działań i przedstawił zadania, które zaplanowano do realizacji  
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w ramach środków budżetowych przeznaczonych na ten cel w budżecie 2010 r. 

według pisemnego załącznika ( nr 3 do protokołu ). 

 

W czasie dyskusji głos zabrali : 

a) radny Andrzej Baron zgłosił uwagi do realizacji zadań :  

na str. 5 – pkt 2.12 e, f kompleksy leśne,  

pkt 2.13 – zalewisko za Groblą,  

pkt 3.2 b – pogotowie ratunkowe ( funkcjonuje tylko jako pogotowie 

wyjazdowe ),  

pkt 3.5 c – 2 baseny ( w SP Nr 3 basen nie jest ogólnodostępny ), 

na str. 6 – pkt 3.9 e, f – ożywiona współpraca z zagranicą ( wątpliwość do 

ożywionej współpracy z tymi gminami ), 

pkt 4.4 – strefa ekonomiczna w ramach drogi S1, 

na str. 9 – pkt 2 – słabe strony – ppkt 2.4,  2.6,  2.10 , 

na str. 11 – pkt 1.1.8 

na str. 13 – pkt 5.5.5 i pkt 5.5.11 

Zapytał, w jakiej fazie znajduje się realizacja Strategii Promocji Miasta, 

 

b) radny Przemysław Major stwierdził, że trzeba dokonać oceny zadań, które do 

tej pory zostały zrealizowane oraz skorygować zadania na przyszłą kadencję, 

c) Przewodniczący Rady Henryk Skupień zasugerował by rozważyć możliwość 

aktualizacji Strategii Promocji Miasta i przedstawić nowe propozycje, 

d) radny Jan Knopek poruszył sprawę praktycznych pamiątek, które mogłyby 

być przedmiotem sprzedaży np. szklanki, kufle, breloki do kluczy itp.,  

e) Przewodniczący komisji Jan Wieczorek poruszył sprawę uregulowania stanu 

prawnego Kopca – najstarszego elementu budownictwa ziemnego w mieście 

znajdującego się na terenie prywatnym oraz opracowania opisu do krótkiego  

i długiego szlaku historycznego. 

 

Burmistrz Miasta udzielił szczegółowych odpowiedzi odnośnie działań związanych  

z realizacją Strategii Promocji Miasta oraz strefy ekonomicznej. 
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Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji po dyskusji przyjęła jednogłośnie przy  

11 głosach za, następujące wnioski :  

Wniosek 3 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji zwraca się z prośbą do Burmistrza Miasta  

o wystąpienie do Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego w sprawie aktualnych trudności 

hamujących zagospodarowanie strefy ekonomicznej  

 

Wniosek 4 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji wnioskuje do Burmistrza Miasta by 

Podinspektor ds. Promocji Miasta przygotował sprawozdanie z realizacji Strategii 

Promocji Miasta wraz z propozycjami dotyczącymi aktualizacji nakreślonych zadań 

 

Ad. 4 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji zaopiniowała projekty następujących uchwał 

o charakterze finansowym, które zostały przygotowane na najbliższą Sesję Rady : 

 

a) w sprawie skargi Pani Urszuli Pietrzyk na działania Burmistrza Miasta Bierunia  

w zakresie zabezpieczenia mieszkańcom dostępu do nieodpłatnej opieki 

zdrowotnej,  

Burmistrz Miasta przypomniał, że o zadaniach gminy dotyczących zabezpieczenia 

mieszkańcom podstawowej opieki zdrowotnej oraz zasygnalizował, że może 

wyniknąć problem w zakresie świadczenia specjalistycznych usług medycznych. 

 

W czasie dyskusji, w której głos zabrali m.in. radni : Przemysław Major, 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Wawrzyniak, Leszek Kryczek, Sylwester 

Ficek, Przewodniczący komisji Jan Wieczorek poruszono : sprawy dotyczące 

okresu reformy służby zdrowia w mieście, pism właściciela s.c. „Medicor”  

w sprawie przedłużenia umowy dzierżawnej do końca bieżącego roku celem 

załatwienia wszystkich spraw związanych z likwidacją tej spółki, innych pism 

związanych ze służbą zdrowia, pytano – dlaczego skarga wspólnika s.c. „Medicor” 
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nie została skierowana do rozpatrzenia na posiedzenie Komisji Zdrowia w m-cu 

wrześniu br. 

Przewodniczący Rady Henryk Skupień odnosząc się do projektu powyższej 

uchwały zaproponował by wykreślić z treści projektu punkt 2 i 3. 

 

Przewodniczący komisji kończąc dyskusję zwrócił się do członków komisji  

o przegłosowanie propozycji dotyczącej wykreślenia z treści projektu uchwały 

punktu 2 i 3. 

W wyniku głosowania oddano :  

7 głosów za, 3 wstrzymujące, 1 przeciw 

 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji przyjęła  większością głosów następujące 

wnioski :  

Wniosek 5  

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji wnioskuje o wykreślenie punktu 2 i 3  

z projektu uchwały w sprawie skargi Pani Urszuli Pietrzyk na działania Burmistrza 

Miasta Bierunia w zakresie zabezpieczenia mieszkańcom dostępu do nieodpłatnej 

opieki zdrowotnej  

( wniosek został przyjęty większością głosów przy 7 głosach za, 3 wstrzymujących, 1 przeciw ) 

 

Wniosek 6 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały  

w sprawie skargi Pani Urszuli Pietrzyk na działania Burmistrza Miasta Bierunia  

w zakresie zabezpieczenia mieszkańcom dostępu do nieodpłatnej opieki 

zdrowotnej z przegłosowanymi uwagami 

( wniosek został przyjęty większością głosów przy 7 głosach za, 2 wstrzymujące, 2 przeciw ) 

 

b) w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktu prawa miejscowego, 
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Przewodniczący komisji zapoznał z treścią poprawek zaproponowanych do 

wniesienia do projektu w/wym. uchwały. 

Radny Przemysław Major złożył oświadczenie ustne o wycofaniu przedstawionej 

przez siebie na piśmie inicjatywy uchwałodawczej (zał. nr 4 do protokołu ). 

 

Komisja Finansów po wyjaśnieniach przyjęła jednogłośnie przy 11 głosach za, 

następujące wnioski :  

Wniosek 7  

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje poprawki wniesione 

do projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania  

z organizacjami i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

23 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów 

aktu prawa miejscowego 

 

Wniosek 8 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały  

w sprawie  szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktu prawa miejscowego  

z przegłosowanymi poprawkami  

 

c) w sprawie kontynuacji kompleksowego „Programu ograniczenia niskiej emisji na 

terenie Miasta Bierunia”, 

 

Zastępca Burmistrza Jan Podleśny poinformował, że Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska z uwagi na poprawę czystości powietrza w Bieruniu nie 

przyznał na 2010 rok dalszej dotacji na kontynuowanie programu ograniczenia 

niskiej emisji. Jednak w związku z powodzią, która miała miejsce w maju br., 

gmina Bieruń została uwzględniona w realizacji tego programu.   

 

Komisja Finansów po wyjaśnieniach przyjęła większością głosów przy  

10 głosach za, 1 wstrzymującym, następujący wniosek : 
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     Wniosek 9 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały  

w sprawie kontynuacji kompleksowego „Programu ograniczenia niskiej emisji na 

terenie Miasta Bierunia” 

 

d) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Bieruń, na lata 2007 – 2011, 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Andrzej Bibrzycki poinformował, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 

Komisja Finansów po wyjaśnieniach przyjęła większością głosów przy  

9 głosach za, 2 wstrzymujących, następujący wniosek :  

     Wniosek 10 

  Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Bieruń, na lata 2007 – 2011 

  

e) w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Bieruniu Nr IX/1/2005 z dnia 29 

września 2005 r. w sprawie odstąpienia od obowiązku sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów górniczych miasta Bierunia, 

 

Komisja Finansów po omówieniu przyjęła większością głosów przy 9 głosach za,  

2 wstrzymujących, następujący wniosek :  

Wniosek 11 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały  

w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Bieruniu Nr IX/1/2005 z dnia 29 

września 2005 r. w sprawie odstąpienia od obowiązku sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów górniczych miasta Bierunia 

 

f) w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Bieruń, 



- 9 - 
 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Andrzej Bibrzycki poinformował, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 

Komisja Finansów przyjęła większością głosów przy 7 głosach za,  

3 wstrzymujących, następujący wniosek :  

     Wniosek 12 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Bieruń 

 

g) w sprawie nabycia nieruchomości ( hotel ), 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Andrzej Bibrzycki poinformował, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 

Komisja Finansów przyjęła  większością głosów przy 8 głosach za,  

2 wstrzymujących,  następujący wniosek : 

Wniosek 13 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie nabycia nieruchomości 

  

h) w sprawie sprzedaży nieruchomości bez obowiązku przeprowadzenia przetargu, 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Andrzej Bibrzycki poinformował, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Przewodniczący Komisji Finansów zasygnalizował by ujednolicić zapis  

w projekcie uchwały. 

 

Komisja Finansów przyjęła  większością głosów przy 8 głosach za,  

3 wstrzymujących,  następujący wniosek : 

Wniosek 14 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie sprzedaży nieruchomości bez obowiązku przeprowadzenia przetargu 
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i) w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonych  

w Bieruniu, stanowiących własność Gminy Bieruń, na rzecz użytkownika 

wieczystego, 

 

Komisja Finansów przyjęła  większością głosów przy 9 głosach za,  

1 wstrzymującym,  następujący wniosek : 

Wniosek 15 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonych  

w Bieruniu, stanowiących własność Gminy Bieruń, na rzecz użytkownika 

wieczystego 

 

j) w sprawie pozbawienia dotychczasowej kategorii drogi gminnej – tzw. ulicy 

Lokalnej w Bieruniu, 

 

Komisja Finansów przyjęła  większością głosów przy 9 głosach za,  

2 wstrzymujących,  następujący wniosek : 

Wniosek 16 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie pozbawienia dotychczasowej kategorii drogi gminnej – tzw. ulicy 

Lokalnej w Bieruniu 

 

k) w sprawie nadania nazw odcinkom dróg oraz placom położonym na terenie gminy 

Bieruń, 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Andrzej Bibrzycki poinformował, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję z przyjętą 

uwagą, aby Naczelnik Wydziału GPN prowadziła dalszą korespondencję  

z zainteresowanymi osobami, które nie zajęły stanowiska w sprawie nadania nazw 

odcinkom dróg. 

 

Komisja Finansów przyjęła  większością głosów przy 9 głosach za,  

2 wstrzymujących,  następujący wniosek : 
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Wniosek 17 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie nadania nazw odcinkom dróg oraz placom położonym na terenie gminy 

Bieruń z przyjętą uwagą Komisji Gospodarki Miejskiej 

 

l) w sprawie przystąpienia Gminy Bieruń do realizacji projektu „Akademia sukcesu”, 

 

Zastępca Burmistrza poinformował, że gmina Bieruń przystąpiła do konkursu  

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki składając dwa wnioski. 

Otrzymała dofinansowanie na realizację jednego wniosku w poddziałaniu  9.1.2. 

„Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów” – dotyczy uczniów szkół 

podstawowych, okres realizacji - 2 lata. 

 

Komisja Finansów po wyjaśnieniach przyjęła jednogłośnie przy 11 głosach za, 

następujący wniosek :  

     Wniosek 18 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie przystąpienia Gminy Bieruń do realizacji projektu „Akademia sukcesu” 

 

m) w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy miastami Bieruń i Dzierżoniów, 

 

Przewodniczący komisji poinformował, że projekt uchwały ma charakter 

intencyjny. 

Komisja Finansów przyjęła jednogłośnie przy 11 głosach za, następujący wniosek:  

     Wniosek 19 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy miastami Bieruń i Dzierżoniów 

 

n) w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Miasta Bierunia przez SISTEMA 

POLAND Sp. z o.o., 
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Zastępca Burmistrza poinformował, że w/wym. firma należy do kooperantów 

Fiata Auto Poland S.A. i rozpocznie inwestycje w strefie ekonomicznej na terenie 

naszego miasta. Używanie herbu Bierunia będzie miało na celu promocję miasta. 

 

Komisja Finansów przyjęła jednogłośnie przy 11 głosach za, następujący wniosek:  

     Wniosek 20 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Miasta Bierunia przez SISTEMA 

POLAND Sp. z o.o. 

 

o) w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr X/4/2006 Rady Miejskiej  

w Bieruniu z dnia 27.11.2006 r., 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego zaproponowano kandydaturę 

Sławomira Wawrzyniaka. 

 

Komisja Finansów również zaproponowała powyższą kandydaturę i przyjęła 

większością głosów przy 10 głosach za, 1 wstrzymującym, następujące wnioski : 

Wniosek 21 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji proponuje kandydaturę radnego 

Sławomira Wawrzyniaka na przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, 

Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

 

 Wniosek 22 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr X/4/2006 Rady Miejskiej  

w Bieruniu z dnia 27.11.2006 r. z przegłosowaną kandydaturą radnego Sławomira 

Wawrzyniaka 

 

 

p) w sprawie wniosków Pana Emanuela Hybiorza z dnia 13.09, 14.09 oraz  

20.09.2010 r., 
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Komisja Finansów przyjęła  większością głosów przy 8 głosach za,  

3 wstrzymujących,  następujący wniosek : 

Wniosek 23 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie wniosków Pana Emanuela Hybiorza z dnia 13.09, 14.09 oraz  

20.09.2010 r. 

  

q) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

Skarbnik Miasta poinformowała o zmianach w ustawie o finansach publicznych, 

w tym zmianie terminu uchwalania budżetu. Udzieliła szczegółowych odpowiedzi 

na pytania członków komisji. 

 

Komisja Finansów w czasie dyskusji zaproponowała poprawki do treści trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej i przyjęła jednogłośnie następujące wnioski : 

Wniosek 24 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji wnioskuje o wprowadzenie poprawki do 

treści trybu prac nad projektem uchwały budżetowej w § 3 pkt 4 wydłużając do 21 

dni termin złożenia wniosków i uwag do Komisji Finansów w sprawie projektu 

budżetu  

( wniosek został przyjęty jednogłośnie przy 11 głosach za ) 

 

Wniosek 25 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały  

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej z przegłosowaną 

poprawką 

( wniosek został przyjęty jednogłośnie przy 10 głosach za )  

 

 

r) w sprawie zmian budżetu. 

 

Komisja Finansów po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta przyjęła jednogłośnie przy 

11 głosach za, następujący wniosek : 
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Wniosek 26 

Komisja Finansów, Rozwoju i Promocji pozytywnie opiniuje projekt uchwały          

w sprawie zmian budżetu z informacją dotyczącą dodatkowej zmiany 

przedstawionej przez Skarbnika Miasta 

 

 

W ramach spraw bieżących : 

a) Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Wawrzyniak zgłosił : 

- brak monitoringu przy pomniku Św. Walentego, 

- znak drogowy ustawiony na środku chodnika na ul. Krakowskiej oraz 

wystające krzewy na chodnik na tej ulicy, 

- brak przekazania informacji radnym z Bierunia Nowego o pogrzebie 

Pana Eugeniusza Rogalskiego, 

 

b) radny Przemysław Major zgłosił, że nawierzchnia drogi na ul. Krakowskiej 

jest pofałdowana, by w ramach gwarancji zwrócić uwagę wykonawcy, 

c) radny Jerzy Juda zasygnalizował, że od początku br. nie połatano dziur na  

ul. Węglowej, 

d) radny Czesław Matyjasik zgłosił, że przy ul. Granitowej po usunięciu awarii 

sieci wodociągowej nie uprzątnięto terenu, 

e) Przewodniczący Rady Henryk Skupień zwrócił się o wystąpienie do GDDKiA  

w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Nasypowej, 

f) Przewodniczący komisji Jan Wieczorek zwrócił się o dokonanie przeglądu 

oświetlenia przy pomniku Św. Walentego, ponieważ wiele lamp nie świeci.   

 

Burmistrz udzielił szczegółowych odpowiedzi na zasygnalizowane sprawy. 

 

 

Ad. 5 

Protokół Nr 7/2010 z posiedzenia komisji w dniu 22.07.2010 r. został przyjęty 

jednogłośnie przy 11 głosach za. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała :  Elżbieta Dukat 
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